
Z á p i s n i c a   č. 6/2024 

z pracovného stretnutia komisie športu so športovými klubmi, 

dňa 07.10.2024 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

 

Program:   1. Otvorenie 

2. Financovanie športových klubov v meste Senica od 01.01.2025   

    a spôsob platenia prenájmov športovísk Rekreačných služieb mesta  

    Senica, s.r.o. a športových zariadení na základných školách 

3. Diskusia 

4. Záver 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie - na úvod pracovného stretnutia privítal všetkých prítomných tajomník komisie 

a následne požiadal primátora Ing. Mgr. Martina Džačovského o príhovor. 
 

K bodu č. 2 

Po príhovore primátora predstavil tajomník komisie zástupcom športových klubov na 

pripravenej prezentácii Financovanie športových klubov v meste Senica od 01.01.2025. 

Zásady financovania športových klubov (ďalej len Zásady) boli schválené Mestským 

zastupiteľstvom 20. júna 2024. Podstatnou zmenou je, že financovanie športových klubov už 

nebude prostredníctvom Centra voľného času, ale formou dotácie. Žiadosť o dotáciu v zmysle 

Zásad je potrebné podať do 31.10.2024. Na spomínanom MsZ boli v Koncepcii rozvoja 

športu a športovej infraštruktúry mesta Senica na roky 2020 - 2029 schválené aj prioritné 

športy, ktorými sú: 

- kolektívne športy: futbal, hokej, volejbal 

- individuálne športy: tenis, atletika 

V rámci tejto Koncepcie boli schválené aj kritériá pre stanovenie prioritných športov. Výška 

dotácie pre žiadateľa sa určí počtom aktívnych členov klubu do 19 rokov. 

 

Ďalej boli športové kluby informované o spôsobe platenia prenájmov za športoviská od 

01.01.2025. Poplatok za prenájom školských športovísk škole alebo športovísk Mesta Senica 

ich správcovi Rekreačným službám mesta Senica, s. r. o. (RSMS) budú športové kluby platiť 

na základe Manuálu pre výpočet výšky poplatku za prenájom športoviska, a to: 

- kolektívne športy - 2€/člen/mesiac 

- individuálne športy - 3€/člen/mesiac 

 

Po prezentácii sa vyjadril predseda komisie Mgr. Peter Hutta, prečo sa komisia športu spolu 

s mestom rozhodla zmeniť financovanie športových klubov a vysvetlil aj dôvody určenia 

prioritných športov. Vyjadril sa aj k novému plateniu prenájmov za športoviská, keďže sa 

zmenil zákon o hospodárení s majetkom samospráv a kluby sa už musia podieľať na 

nákladoch za športoviská. 



K bodu č. 3 

Do diskusie sa zapojilo viacero prítomných zástupcov športových klubov - p. Anderle (Karate 

klub Šin-mu), p. Kubíček (AK Senica), p. Vaca (PK Záhorák), p. Rehuš (Hanko kai karte 

klub), p. Brečka (FBC Senica), členovia komisie športu, poslanec MsZ v Senici p. Lidaj, 

riešili sa otázky k novému financovaniu športových klubov, prenájmom, dôvody vybratia 

prioritných športov v meste Senica. 

 

K bodu č. 4 

Po cca polroku fungovania procesu nového financovania podpory činnosti ŠK budú v júni 

2025 znova pozvaní zástupcovia klubov s cieľom vyhodnotenia financovania a prípadných 

korekcií na ďalšie obdobie.   

Následne tajomník komisie poďakoval prítomným za ich účasť a ukončil pracovné stretnutie. 

 

Zapísal: Ivan Tobiáš, tajomník komisie 

 

 

 

              Mgr. Peter Hutta 

predseda komisie športu 


